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En opdatering ang. Aflåsning af døre, samt nye postkasser. Vi ville  gerne høre hvor langt det er 

kommet videre, er der for eksempel fundet nogle muligheder?  Og når de er flyttet, vil  vi gerne 

have opgangene  malet og spartlet. 

 

Fliserne ved vaskehuset kunne vi godt bruge et mere præcist tidspunkt. Kunne det for eksempel 

være udført omkring slutningen af marts. 

 

En opdatering  ang. Carportene  ved nybyggeriet.  Er de kommet længere  med en beslutning fra 

kommunen? Kunne byggehegnet blive flyttet ind på egen grund? 

Hvis der skal sættes hegn op fra deres side og  runddt omkring parkeringspladsen, vil vi gerne hav 

hækken fjernet. 

 

Den udskiftede molokpose vil vi gerne have fjernet. 

 

Blomsterbedet ved  vaskehuset  er blevet ryddet,  og kommer til at blive beplantet  med 

rhododendron.  Dette bliver  betalt med  rådighedsbeløb og  udført af Doris  Damgaard. 

 

Endelig vil vi gerne find  ud af om  der bliver gjort opmærksom på  hvor storskralderummet er. 


